
Bolyst midler på Opphaug 

 

Hei alle sammen 

  

Vi starta med et folkemøte på Opphaug skole. Videre har det vært møte med elevrådet ved  

Opphaug skole, befaringer i de aktuelle områdene, samt at vi har hatt en del arbeidsmøter. 

Det har også vært et fellesmøte med de 2 andre arbeidsgruppene. 

  

Vi fikk inn mange gode forslag til tiltak som var ønsket i Opphaug krets 

 

Her er lista som arbeidsgruppen har kommet frem til ( Se vedlegg) 

 

Det er flere prosjekter som ikke har kommet med her av forskjellige årsaker 

  

Det gjelder ønsker om gatelys på 3 prosjekter 

1     Fylkesveien mellom Berg på Opphaug til Skiftkrokan, samt noen punkter videre mot  

Brekstad. 

2-    Kommuneveien fra Opphaug sentrum og ned til Opphaug Vel 

3-    Veien fra Døsvik til Opphaug 

Vi har vært i kontakt med Ørland kommune, og de vil nå sette seg ned å få prioritert alt som har  

med gatelys innen kommune, og så vil det bli lagt frem som en egen sak 

  

Vi har fått søknad fra FIX IT på  Opphaug om søknad om støtte til skilting utenfor stasjonen 

Det ble avslått pga av næringsvirksomhet. 

Her kan vi kanskje få til en saksbehandling via andre kanaler 

  

Søknaden fra prosjektet Ørland Arena ble avslått ved avstemningen i gruppa 

  

Flere andre små lekeplasser er det også spurt om støtte, men vi satser nå på de rundt  

barnehager og skole i første omgang, men vil se nærmere på sakene. 

  



Arbeidsgruppas forslag om opparbeidelse av en bedre badeplass med tilbehør bør prioriteres. 

Nå har vi også fått et flott tilbud om å legge ny sand fra et firma som drar Norge rundt og legger  

ut nye badestrender. 

Vi vil vise en info om dette på neste møte 

  

Hvis noen av prosjektene her blir rimeligere enn anntatt, vil vi prioritere opp nye søknader som  

skal på tilskudd. Eller at vi kan støtte alleredere vedtatte prosjekter med et ekstra tilskudd. 

  

  

  

Hilsen 

Thor Bretting 

På vegne av arbeidsgruppa ved Opphaug krets 

 


